
Zápis č. 10 

z řádného zasedání Akademického senátu Fakulty podnikatelské VUT v Brně 

konaného dne 1. 12. 2020 

 Účast: viz prezenční listina, hosté doc. Bartoš, Dr. Kříž, doc. Škapa, Ing. Kruljacová 

PŘÍTOMNÍ ČLENOVÉ: 20 (z toho 11 ZK a 9 SK)  

NEPŘÍTOMNÍ OMLUVENÍ ČLENOVÉ: 1 (z toho 1 ZK a 0 SK)   

 AS FP a ZK samostatně jsou usnášeníschopné, SK je usnášeníschopná.  

 Online jednání AS FP v systému MS Teams bylo zahájeno ve 14:30 hod. 

1. Úvod 

Nový předseda AS FP Dr. Luhan přivítal přítomné, pana děkana doc. Bartoše a proděkany Dr. Kříže a 

doc. Škapu. Pan předseda seznámil přítomné s programem dnešního zasedání a vysvětlil, jak bude 

probíhat online hlasování v MS Forms.  

Program: 

1. Úvod 

2. Schválení zápisů z předchozích zasedání AS FP VUT 

3. Projednání a schválení Pravidel přijímacího řízení na bakalářské a navazující magisterské 

studijní programy pro akademický rok 2021/2022 

4. Projednání a schválení Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu 

v doktorském studijním programu na FP VUT v Brně pro akademický rok 2021/2022 

5. Projednání a schválení dodatku Jednacího řádu vědecké rady FP 

6. Projednání a schválení dodatku Disciplinárního řádu FP 

7. Projednání a schválení dodatku Jednacího řádu oborové rady DSP 

8. Vyjádření se ke jmenování proděkanů a proděkanek FP 

9. Nominace zástupců FP do Rady vysokých škol 

10. Informace z kolegia děkana 

11. Informace z AS VUT 

12. Různé 

NAVRŽENO USNESENÍ: Akademický senát FP schvaluje program zasedání AS FP konaného dne 1. 12. 

2020. 

PRO: 19 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

 
2. Schválení zápisů z předchozích zasedání AS FP VUT 

 
V rámci působení přechozího senátu byly ponechány ke schválení 3 zápisy:  

 Zápis z řádného zasedání AS FP VUT 15. 9. 2020 

 Zápis z mimořádného zasedání AS FP VUT 29. 9. 2020 

 Zápis z mimořádného zasedání AS FP VUT 23. 10. 2020 
Zápisy prošly připomínkovým řízením a byly členům AS FP VUT předloženy ke schválení 24. 11. 2020. 
  



NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP schvaluje zápis z řádného zasedání AS FP VUT v Brně ze dne 15. 9. 2020. 

PRO: 18 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 1 

 
NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP schvaluje zápis z mimořádného zasedání AS FP VUT v Brně ze dne 29. 

9. 2020. 

PRO: 18 
PROTI: 0 
ZDRŽELOSE HLASOVÁNÍ: 1 

 
NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP schvaluje zápis z mimořádného zasedání AS FP VUT v Brně ze dne 23. 

10. 2020. 

PRO: 18 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 1 

 
3. Projednání a schválení Pravidel přijímacího řízení na bakalářské a navazující magisterské 

studijní programy pro akademický rok 2021/2022 

Pravidla byla předložena minulému senátu 12. 10. 2020 panem proděkanem Křížem, připomínky (spíše 

formálního rázu) byly vypořádány, členové nového AS FP obdrželi dokumentaci s vyjádřením pana 

proděkana 27. 11. 2020.  

Pan proděkan Kříž podrobněji popsal změnu v čl. 5, odst. 3  týkající se prokázání znalosti českého jazyka 

u zahraničních studentů, kteří směřují do studií akreditovaných v českém jazyce.  

Na základě diskuze byla opravena chyba v názvu studijního programu (Čl. 4, bod 2).  

Dále proběhla diskuze k minimálním počtům studentů u studií realizovaných v anglickém jazyce, avšak 

bez potřeby úprav v rámci pravidel (Čl. 4, bod 3).  

Následně byla vznesena připomínka k Čl. 12, bod 3 – uznání studijního průměru do 1,9 pro přijetí do 

magisterského studijního programu IBM (pro absolventy bakalářských studijních programů FP) a 

následně proběhlo hlasování k této připomínce s výsledkem 19 hlasů pro a pouze 1 proti. Na základě 

hlasování bude tato připomínka zapracována. 

 
V diskuzi k tématu byly zodpovězeny dotazy prof. Kocmanové ohledně realizace přijímacího řízení 
v akademickém roce 2021/2022. Další diskuze směřovala k odůvodnění počtů přijímaných studentů 
v návaznosti na úroveň kvality výuky a roli garantů studijních programů. Poté byla diskutována 
možnost navýšení minimálních počtů studentů v kombinované formě studia, avšak bez výsledné 
potřeby zapracování změn.  Paní doc. Lajtkepová upozornila na duplicitní informaci a na sjednocení 
formátu dat. Tyto technické připomínky budou zapracovány. 
 
NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP schvaluje Pravidla přijímacího řízení na bakalářské a navazující 

magisterské studijní programy pro akademický rok 2021/2022 po zapracování připomínek. 

PRO: 20 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0  



4. Projednání a schválení Pravidel přijímacího řízení a podmínek pro přijetí ke studiu 

v doktorském studijním programu na FP VUT v Brně pro akademický rok 2021/2022 

Pravidla byla předložena  23. 10. 2020 panem děkanem, připomínky byly vypořádány, členové nového 

AS FP obdrželi dokumentaci 27. 11. 2020.  

Proděkan doc. Škapa se vyjádřil k připomínkám vzneseným členy předchozího akademického senátu. 

Změny byly pouze minimální a především formálního charakteru (korektnost označení uchazečů,  

zjednodušení odkazů na rozhodnutí rektora, přidány byly informace o způsobu doručení, upraveny 

nepřesnosti v označení dat daného školního roku).  

Na upozornění doc. Lajtkepové bude také doplněn termín (12. 7. 2021), do kdy musí uchazeči doložit 

doklad o splněné státní závěrečné zkoušky. 

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP schvaluje Pravidla přijímacího řízení a podmínky pro přijetí ke studiu 

v doktorském studijním programu na FP VUT v Brně pro akademický rok 2021/2022 po zapracování 

připomínek. 

PRO: 20 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

5., 6., a 7. Projednání a schválení dodatků upravujících možnost distančního jednání v daných 

orgánech. 

 
Dodatky upravují možnost distančního jednání orgánů FP (vědecká rada, disciplinární komise, oborová 
rada DSP) v době, kdy je osobní přítomnost studentů nebo akademických pracovníků na vysoké škole 
omezena. Dodatky byly předloženy panem děkanem 4. 11. 2020, nebyla ale dodržena předkládací 
lhůta. Pan předseda navrhl hlasovat o zkrácení předkládací lhůty a následně projednat a schválit 
všechny tři dodatky. 
 

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP zkracuje předkládací lhůtu dodatku Jednacího řádu vědecké rady FP. 

PRO: 18 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP zkracuje předkládací lhůtu dodatku Disciplinárního řádu FP. 

PRO: 18 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP zkracuje předkládací lhůtu dodatku Jednacího řádu oborové rady DSP. 

PRO: 18 
PROTI: 0 

ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

5. Projednání a schválení dodatku Jednacího řádu vědecké rady FP 



Dodatek prošel připomínkovým řízením s jednou připomínkou, která již byla vyřešena. 

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP schvaluje dodatek Jednacího řádu vědecké rady FP v předloženém 

znění. 

PRO: 20 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

6. Projednání a schválení dodatku Disciplinárního řádu FP 

Dodatek prošel připomínkovým řízením bez připomínek. 

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP schvaluje dodatek Disciplinárního řádu FP v předloženém znění. 

PRO: 20 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

7. Projednání a schválení dodatku Jednacího řádu oborové rady DSP 

Dodatek prošel připomínkovým řízením bez připomínek. 

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP schvaluje dodatek Jednacího řádu oborové rady DSP v předloženém 

znění. 

PRO: 19 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

8. Vyjádření se ke jmenování proděkanů a proděkanek FP (tajné hlasování) 

Žádost o vyjádření se AS FP ke jmenování proděkanů a proděkanek byla předložena předchozímu 

akademickému senátu 9. 11. 2020. Stávajícímu akademickému senátu byla žádost doručena 24. 11. 

2020, předkládací lhůta nebyla dodržena, proto pan předseda navrhl její zkrácení.  

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP zkracuje předkládací lhůtu pro vyjádření se k záměru děkana 

jmenovat  proděkany a proděkanky FP. 

PRO: 19 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

 
Následovalo tajné hlasování. 

  



NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP se kladně vyjadřuje k záměru děkana jmenovat proděkana pro vědu a 

výzkum – doc. Ing. et Ing. Stanislav Škapa, Ph.D. 

PRO: 19 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 1 

 

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP se kladně vyjadřuje k záměru děkana jmenovat proděkana pro studijní 

záležitosti – Ing. Jiří Kříž, Ph.D. 

PRO: 19 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 1 

 

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP se kladně vyjadřuje k záměru děkana jmenovat  proděkanku pro 

zahraniční vztahy – doc. PhDr. Iveta Šimberová, Ph.D. 

PRO: 19 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 1 

 

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP se kladně vyjadřuje k záměru děkana jmenovat proděkanku pro vnější 

vztahy – Ing. Lenka Smolíková, Ph.D. 

PRO: 20 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 
 

9. Nominace zástupců FP do Rady vysokých škol 

Na základě požadavku o reprezentaci FP VUT v Brně v Radě vysokých škol (RVŠ) bylo předjednáno 

nominování paní Mgr. Heleny Musilové za VUT a pana Ing. Pavla Mráčka, Ph.D. za FP.  Nikdo jiný zájem 

neprojevil.  Doc. Lajtkepová navrhla Mgr. Musilovou do legislativní komise RVŠ. Tento návrh byl plně 

podpořen mimo jiné také Ing. Kruljacovou. 

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP nominuje jako zástupce FP do Rady vysokých škol pana Ing. Pavla 

Mráčka, Ph.D. 

PRO: 20 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

NAVRŽENO USNESENÍ: AS FP žádá AS VUT, aby byla nominována Mgr. Helena Musilová jako 

zástupce VUT do Rady vysokých škol, a to do legislativní komise RVŠ. 

PRO: 19 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

  



10. Informace z kolegia děkana 

Pan děkan doc. Bartoš informoval o termínech kolegia děkana a kolegia rektora. Na kolegiu rektora 

bylo rozhodnuto o dokončení výuky v zimním semestru online formou. Jedná se o pravidlech rozpočtu 

na VUT pro příští rok, fakulty se k tomu mají vyjádřit prostřednictvím děkanů v připomínkovém řízení. 

Prof. Kocmanová upozornila, že je navržena změna v rámci financování vědy a výzkumu v příštím roce. 

Na některých fakultách byl požadavek na elektronické omluvenky v aplikaci Studis. Chystala se 

směrnice rektora k distanční výuce na fakultách, jednotlivé fakulty mohly dávat připomínky, které se 

zapracovaly, vznikne Metodický list. Na FP se jednalo o způsobech zkoušení a možnostech zkombinovat 

prezenční a distanční formu zkoušky. V rámci dalších aktivit na fakultě byly podány tyto informace: 

Natáčejí se spoty pro kampaň pro uchazeče o studium na FP, pan děkan poděkoval zástupcům 

studentské komory za spolupráci při realizaci. V pondělí 14. 12. 2020 v 12:30 h proběhne slavnostní 

rozsvícení vánočního stromu na FP s omezenou účastí v rámci platných opatření (avšak bude zajištěn 

živý přenos prostřednictvím MS Teams). 

11. Informace z AS VUT 

Ing. Kruljacová informovala o probíhajících diskuzích ohledně pravidel rozpočtu a zastoupení 

studentské komory v RVŠ. 

12. Různé 

Pan předseda byl požádán panem děkanem o mimořádné zasedání AS FP ještě do Vánoc z důvodu 

schválení členů Vědecké rady a Disciplinární komise. Po rychlé diskuzi byl navržen termín 15. 12. 2020 

ve 14 h. Byl připraven návrh programu pro toto zasedání AS FP.  

Program mimořádného zasedání AS FP 15. 12. 2020: 

1. Úvod 
2. Schválení zápisu z předchozího zasedání AS FP VUT  
3. Souhlas ke jmenování členů Vědecké rady Fakulty podnikatelské VUT v Brně 
4. Souhlas ke jmenování členů Disciplinární komise Fakulty podnikatelské VUT v Brně  
5. Informace z kolegia děkana  
6. Informace z AS VUT  
7. Různé  

PRO: 18 
PROTI: 0 
ZDRŽELO SE HLASOVÁNÍ: 0 

 

Pan předseda ještě informoval, že až do odvolání bude zasedání AS FP probíhat online formou. Dále 
navrhl vytvoření ekonomické komise akademického senátu FP, zejména z důvodu sestavování 
rozpočtu. Tento návrh podpořil doc. Chlebovský. 

Pan děkan přednesl svůj návrh na jmenování členů Disciplinární komise FP a to jmenovitě: doc. Eva 

Lajtkepová, Dr. Pavel Mráček, Mgr. Helena Musilová, Ing. Markéta Bednářová, Ing. Petra Holendová, 

Bc. Dominik Hromada. Náhradními členy by byli Dr. Jana Hornungová za akademické pracovníky a za 

studenty Bc. David Urbánek. 

Pan děkan představil nominaci členů Vědecké rady FP a konstatoval, že v počtu členů Vědecké rady 

nedošlo ke změně, Vědecká rady FP bude mít i nadále 27 členů, bude to 13 interních a 14 externích 



členů. Dále pan děkan jmenovitě představil nominované členy, s tím, že životopisy členů Vědecké rady 

budou přístupné u paní Ing. Rekové na děkanátu.  

Ing. Bednářová doplnila informace o aktivitách SK AS a informace z kolegia děkana. Společně 

s ostatními SK AS fakult proběhla akce Daruj krev s VUT pro Fakultní nemocnici u sv. Anny. Studenti ze 

studentské organizace Generace Mendel, jejímž členem je i jedna studentka z FP, se zúčastnili 

mezinárodní soutěže iGEM a získali zlatou medaili. Na akademickém shromáždění VUT byli oceněni 

nejlepší pedagogové, za FP to jsou Dr. Mráček a Dr. Schüller, a dále byli oceněni 4 studenti – cenu 

rektora získala Ing. Petra Holendová, cenu VUT pomáhá - čestné uznání mají Štěpán Chvátal a Simona 

Machačová a pamětní medaili VUT pomáhá získala Ing. Anna Kruljacová. 

Předseda AS FP poděkoval všem za účast a spolupráci a ukončil zasedání AS FP. 

 

Příští mimořádné zasedání AS FP VUT v Brně proběhne dne 15. 12. 2020 v 14:00 h prostřednictvím 

MS Teams. 

 

Verifikoval:     Ing. Jan Luhan, Ph.D., MSc                         Mgr. Helena Musilová                            

      předseda AS FP                                       předsedkyně KAP       

  

            Ing. Markéta Bednářová 

                            předsedkyně SK AS FP  

 

Zapsala: Irena Jelínková  

  



 

PREZENČNÍ LISTINA – Zasedání AS FP dne 01.12.2020 
(prostřednictvím MS Teams) 
ZAMĚSTNANECKÁ KOMORA 

Mgr. Martina Bobalová, Ph.D. 

doc. Ing. Vít Chlebovský, Ph.D. 

prof. Ing. Alena Kocmanová, Ph.D. 

doc. Ing. Eva Lajtkepová, Ph.D. 

Ing. Jan Luhan, Ph.D., MSc 

Ing. Jiří Luňáček, Ph.D., MBA 

Ing. Pavel Mráček, Ph.D. 

doc. RNDr. Bedřich Půža, CSc. 

Ing. David Schüller, Ph.D. 

Ing. Pavel Svirák, Dr. 

doc. Ing. Marek Zinecker, Ph.D. 

 

STUDENTSKÁ KOMORA 

Patrícia Andacká 

Ing. Markéta Bednářová 

Diana Čiefová 

Patrik Gál 

Ing. Petra Holendová 

Bc. Dominik Hromada 

Martin Očko 

Lukáš Pospíšil 

Bc. David Urbánek 

 


